

关于调整渣打银行借记卡/信用卡开通第三方支付功能的公告

亲爱的客户，

[借记卡]

由于系统改造，我行自 2016 年 11 月 1 日起将暂停通过电话银行客户服务热线开通借记卡第三方支付功能，很抱歉因此给您带来的不便，敬请谅解。届时您可以亲临我行分支行开通借记卡第三方支付功能。

[信用卡]

由于系统改造，我行自 2016 年 11 月 1 日起将暂停通过信用卡在线账户服务（<https://ccibanking.standardchartered.com.cn/onlinebank/>）开通信用卡第三方支付功能，很抱歉因此给您带来的不便，敬请谅解。届时您可以通过致电信用卡 24 小时客服热线（400-820-6663）开通信用卡第三方支付功能。

渣打银行（中国）有限公司

2016 年 10 月 31 日

Adjustment Notice regarding Opening of Third Party Payment Function for Debit Card/Credit Card

Dear Valued Customer,

FOR DEBIT CARD

Due to system enhancement, we will suspend the opening of third party payment function for debit card via Customer Call Center since November 1st, 2016. We are sincerely sorry for any inconvenience it may cause. You may come to our branches to enable third party payment function for debit card.

FOR CREDIT CARD

Due to system enhancement, we will suspend the opening of third party payment function for credit card via credit card online service portal (<https://ccibanking.standardchartered.com.cn/onlinebank/>) since November 1st, 2016. You could call our credit card hotline (400-820-6663) to enable third party payment function for credit card. We are sincerely sorry for any inconvenience it may cause.

Standard Chartered Bank (China) Limited

October 31st 2016